

## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

|                |                                                    |
|----------------|----------------------------------------------------|
| Afdeling       | Afd. 18 - Lindeparken                              |
| Mødested/-dato | Mandag, den 1. maj 2023 kl. 18:30                  |
| Referent       | Kirsten S.                                         |
| Mødedeltagere  | Kirsten N., Lisbeth L., Anna P., Paw A. og Vivi T. |

|    | Dagsorden                                                         | Referat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
|----|-------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1. | Godkendelse af dagsorden samt underskrift referat fra den 11.4.23 | Dagsorden godkendt.<br>Referat fra seneste møde underskrevet.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
| 2. | Orientering                                                       | KN oplyste, at der nu er indflytning i 4-værelses i nr. 30. Udearealer står rigtig flotte, og robotterne er igen begyndt at slå græsset.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |
| 3. | Ordinært afdelingsmøde mandag den 28.8. 2023 kl. 19.00            | Vi gør som vi plejer med smørrebrød og kaffe/vand/øl.<br>På valg er Lisbeth L og Kirsten S. – begge ønsker genvalg<br>Paw er på valg som suppleant – ønsker genvalg<br>Valg til aktivitetsudvalget: skal udvalget gøres permanent? Hvis vi gør det permanent, kan det jo altid nedlægges igen, hvis det ikke fungerer efter hensigten.<br>Enige om, at vi fint kan gøre det permanent.<br>KN laver forslag til mødet at udvalget gøres permanent.<br>Vi skal forsøge, om vi kan få flere med i udvalget.                                                                                                            |
| 4. | Dørlåse/dørtelefoner                                              | KN har kontaktet Dennis.<br>Han har overdraget opgaven til Rosita.<br>Vi kan fint se systemet på Lupinvej og også arrangere en fremvisning af det fra Silkeborg Låseteknik.<br>KN har også talt med Lisa, Lupinvej – de er ikke rigtig kommet videre med deres projekt endnu.<br>Lisa har oplyst, at de opgange, der har systemet installeret, er meget glade for det.<br>KN har ikke kunnet se ud fra papirerne, hvor de to systemer, som der er kommet tilbud på, er ens eller ikke ens.<br>Vi skal nok få gang i det, så vi kan få det med som et forslag på afdelingsmødet, og det skal helst til urafstemning. |



## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

|    |                                    |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
|----|------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 5. | Renovering<br>gårdene/udearealerne | KN har ikke hørt fra HP – han er pt på ferie.<br>Dennis har gjort opmærksom på, at det haster med at få noget økonomi på i forhold til gådrenoveringen.<br>Vi er enige om, at vi ikke synes, vi er langt nok endnu i projektet til at kunne sætte økonomi på.<br>Det kan ende i et ekstraordinært afdelingsmøde, som vi faktisk også er enige om, vil være det bedste, så er der god tid til at præsentere projektet for beboerne.                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
| 6. | Aktivitetsudvalget                 | Der er ikke noget at informere om p.t.<br>Vivi tager initiativ til et møde i udvalget.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
| 7. | Eventuelt                          | Vi skal prøve at observere alle pakkebilerne – en GLS bil er blevet set køre rigtig stærkt.<br>Anna har observeret PostNord biler, der kører hurtigt.<br>Det er galt både på selve stamvejen og på brandvejen.<br>Det er et stort problem med parkerede biler ved indkørslen til Lindeparken oppe fra Ansvej, ofte i begge sider af vejen, det er svært for større biler at komme igennem, for slet ikke at tale om ambulancer og brandudrykning. De gule Parkering forbudt-striber er helt nedslidte, og kan ikke ses fra en kørende bil. Vi har tidligere for nogle år siden haft skrevet til kommunen, men fik aldrig svar tilbage. Vi vil prøve at høre, om AAB's bestyrelse vil være med i en fornyet henvendelse til dem. |